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a r m a n m e l i . i r

 کشتی فرنگی در تورنمنت 
ترکیه سوم شد

ایسنا: تیم منتخب کشتی فرنگی ایران با 
کسب ۳ مدال طلا، ۲ نقره و ۲ برنز و عنوان 
سومی به کار خود در رقابت های بین المللی 
کشتی فرنگی جام وهبی امره ترکیه پایان 
داد. رقابت های بین المللی کشتی فرنگی جام 
وهبی امره ترکیه روزهای ۲۸ تا ۳۰ خردادماه 
در شهراستانبول ترکیه برگزار شد که در 
پایان تیم ۱۵ نفره ایران که در ۸ وزن شرکت 
کرده بود، توسط سجاد عباس پور، محمدرضا 
مختاری و رامین طاهری در اوزان ۵۵، ۷۲ و 
۸۷ کیلوگرم به مدال طلا، پویا دادمرز و حسین 
اسدی در اوزان ۵۵ و ۶۷ کیلوگرم به مدال نقره 
و میثم دلخانی و امین کاویانی نژاد در اوزان 
۶۳ و ۷۲ کیلوگرم به مدال برنز دست یافت. در 
رده بندی تیمی نیز تیم ایران پس از تیم های 

روسیه و ترکیه در جایگاه سوم ایستاد.

خارجازمستطیلسبز

انریکه: 
 هنوز فرصت 

صدرنشینی را داریم 
 تیم ملی اسپانیا دومین تساوی پیاپی خود 
را در یورو ۲۰۲۰ به دست آورد. لاروخا که 
به مصاف لهستان رفت با تساوی یک بریک 
متوقف شد تا با دو امتیاز در رده سوم جدول 
رده بندی این گروه قرار گیرد. لوئیس انریکه 
بعداز بازی گفت: بسیار علاقه دارم که یکبار 
دیگر فیلم این بازی را نگاه کنم. بدون شک 
احساس خوبی از این تساوی ندارم. ما تیم برتر 
میدان بودیم؛ او ادامه داد: لهستان با شجاعت 
و شهامت بازی کرد و به خوبی فشار آورد این 
درحالی بود که فرصت های زیادی هم به ما 
نداد. تلاش زیادی کردیم که پیروزی شویم. 
پیش بینی ام این بود که فرصت های زیادی 
را خلق کنیم اما این گونه نشد. با وجود آنکه 
با دو تساوی در رده سوم قرار داریم اما فرصت 
صدرنشینی را داریم و به تلاش خود ادامه 
می دهیم. انریکه ادامه داد: ما اصلا در گروه 
آسانی قرار نداریم. وظیفه ما این است که در 
بازی پایانی اسلوواکی را شکست دهیم در غیر 
این صورت حذف می شویم. بازیکنان تلاش 
زیادی از خود نشان دادند. آنها دوست دارند که 
بازی به بازی بهتر شوند و به تیم کمک کنند 
که این بسیارخوب است. امیدوارم که تیم در 

دیداربعدی بهترین نمایش را داشته باشد.

خـــبر

یادداشــت

تیم ملی فوتبال کشورمان در مسابقات مقدماتی جام جهانی 
توانست به عنوان صدرنشین راهی مرحله بعد شود. این اتفاق 
در حالی رخ داد که یوزها با »ویلموتس« نتایج خوبی کسب 
نکردند» اما »دراگان« وضعیت تیم ملی را در جدول تغییر داد. 
قرارداد »اسکو« سرمربی تیم ملی فوتبال ایران با فدراسیون 
به پایان رسیده و در روزهای گذشته گمانه زنی هایی در این 
خصوص مطرح شد. به نظرم  اگر مرحله نهایی مسابقات انتخابی 
جام جهانی دیرتر برگزار می شد در آن صورت فدراسیون 
فوتبال می توانست یک مربی سرشناس و کاربلدتر برای هدایت 
تیم ملی فوتبال انتخاب کند. البته بازی های تیم ملی فوتبال  
۲ - ۳ ماه دیگر برگزار می شود به همین علت باید به »اسکو« 
اعتماد شود. این مربی سال های زیادی در باشگاه های ایران و 
امسال در  تیم ملی فوتبال کشورمان مربیگری کرده است به 
همین علت با خلق وخو بازیکنان ایرانی آشنایی دارد. اگر قرار 
باشد مربی دیگری برای تیم ملی فوتبال انتخاب شود به طورحتم 
زمان را از دست می دهیم. سرمربی جدید  تا بخواهد بازیکنان 
را بشناسد طول می کشد. به نظرم  تغییر »اسکو« در این مقطع 
زمانی اشتباه است. »اسکو« می تواند کادرفنی خود را تقویت 
کند تا بتوانیم همدل و یکدست به جام جهانی برویم. »اسکو« 
توانسته در این مدت نتیجه خوبی بگیرد. او با بازیکنان تیم ملی 
آشنایی دارد. اسکوچیچ تمام امتیازات را همراه با تیم ملی 
فوتبال کسب کرده و در بازی با بحرین و عراق هم توانسته 
نتیجه بگیرد. زمانی اسکوچیچ هدایت تیم ملی فوتبال را برعهده 
گرفت که بازیکنان لژیونر خوبی در تیم ملی حضور داشتند. 
برخی از مربیان هم نتایجی مانند اسکوچیچ در تیم ملی فوتبال 
گرفتند. به نظرم این درست نیست که برای مربی ای که زحمت 
کشیده ارزش قائل نشویم. مربیان بزرگ هم در گذشته اسم 
و رسم نداشتند. ما باید این فرصت را به اسکوچیچ بدهیم تا او 
بتواند در کنار وحید هاشمیان و سایر مربیان در تیم ملی نتایج 
قابل قبولی  بگیرد. احتمال بازگشت کی روش به فوتبال ایران 
در روزهای گذشته مطرح شده اما به نظرم این موضوع نشدنی 
است. فدراسیون فوتبال در  پرداخت مبلغ قرارداد ویلموتس 
مانده و پول زیادی هم باید به این مربی بدهد. علاوه بر این، 
فدراسیون فوتبال به علت بدهی به شستا ساختمانش را از دست 
می دهد. اگر کی روش مربی بدی بوده چرا او را کنار گذاشتند؟ 
معتقدم حضور مجدد کی روش در تیم ملی سودی برای ما 

نخواهد داشت.

بازگشت »کی روش«  نشدنی  است! 

    علیه مبارزه با نژادپرستی 
هواداران مجارستان به  رغم اخطارها به دلیل رفتارهایشان 
در افتتاحیه یورو 2016، در دیدار برابر ایسلند نیز دردسرساز 
شدند.آنها به اقدام بازیکنان این تیم مبنی بر زانوزدن پیش 
از آغاز مسابقه که به منظور محکوم کردن نژادپرستی انجام 

می شود، اعتراض کردند.

        گل  حساس 
تیم ملی لهستان پس از شکست 2 بر یک مقابل اسلواکی 
در دومین بازی خود از رقابت های یورو 2020 مقابل تیم ملی 
اسپانیا به تساوی یک بریک دست یافت. تک گل لهستان در 
این دیدار را لواندوفسکی به ثمر رساند تا این تیم از دومین 

شکست نجات پیدا کند.

            بهترین
مسئولان برگزاری مسابقات در پایان بازی آلمان و پرتغال 
جایزه بهترین بازیکن را در شبی که رونالدو  یک گل زد. به رابین 
گوسنس اهدا کردند تا بازی با پرتغال در یورو 2020 به یکی از 
شب های ماندگار زندگی فوتبالی، بازیکن چپ پای ژرمن ها 

تبدیل شود.
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در روزهای گذشته برخی نشریات از بازگشت 
مجدد کی روش به تیم ملی صحبت به میان 
آوردند. ابراهیم قاسمپور پیشکسوت فوتبال در 

این خصوص صحبت کرد. 
تیم ملی خبر داده اند! برخی رسانه ها از  حضور »کی روش« در 
 این حق مدیران فدراسیون فوتبال است با هر 
مربی که می خواهند مذاکره کنند، اما دراگان 
اسکوچیچ سرمربی تیم ملی تاکنون نتایجی 
خوبی کسب کرده است  و به دور از انصاف و 
اصول جوانمردی ما ایرانیان است که حالا که 
تیم ملی با »اسکو« موفق شده و به دوربعدی 
رقابت های مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر 
صعود کند او را برکنار کنیم. کی روش ۸ سال 
سرمربی تیم ملی فوتبال ایران بود، اما حتی یک 
جام را نتوانست برای فوتبال کشورمان به ارمغان 
بیاورد. حضور مجدد او در تیم ملی اشتباه است. 
عزیزی خادم قبل از رسیدن به ریاست فدراسیون 
وعده داده بود که تصمیمات اصولی و کارشناسی 
برای فوتبال ایران اتخاذ خواهد کرد، اما اگر خبر 
حضور کی روش در تیم ملی فوتبال ایران صحت 
داشته باشد، عزیزی خادم نشان خواهد داد که او 

هم مثل روسای سابق فدراسیون فوتبال است.
  قــرارداد کـــی روش و  »اســکو«  

قابل مقایسه است؟
 کی روش هر سال بالای یک میلیون دلار از 
فدراسیون فوتبال می گرفت. ما با او هیچ گونه 
افتخاری کسب نکردیم. اگر کی روش مربی 
موفقی است چرا با تیم ملی فوتبال کلمبیا که  
نسبت به تیم ملی ما قدرتمند تر است نتوانست 
نتیجه بگیرد و در نهایت او را به دلیل کسب نتایج 
ضعیف اخراج کردند. استخدام مربیان خارجی 
گرانقیمت به نفع فوتبال ملی و باشگاهی ما 

نیست.
 عــملکرد »اسکو« در تـیم مــلی را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
 من از ابتدا با سرمربی شدن »دراگان« در 
تیم ملی مخالف بودم. بعداز رفتن کی روش باید 
یک مربی موفق و با کارنامه تر از او جذب یا از 
مربیان داخلی استفاده می کردیم. متاسفانه 
مدیران فوتبال ما به مربیان داخلی اعتقاد و 
اطمینان کافی ندارند. بازیکنان نیز از مربیان 
خارجی بیشتر حساب می برند و حرف شنوی 
دارند. بازیکنان از نحوه تمرینات و دانش این 
مربیان صحبت می کنند، در حالی که ما در 
کشورمان مربیان توانمند و بادانشی داریم که 
از آنها استفاده نمی شود. در حال حاضر باید 
»اسکو« را  در تیم ملی حفظ کرد چرا که او با 

تیم ملی نتایج قابل قبولی کسب کرده است.

گفتوگو

فوتبالداخلی
تسنیم: ابراهیم میرزاپور درباره شرایط مبهم ادامه همکاری 
اسکوچیچ با تیم ملی گفت: من نمی دانم فدراسیون فوتبال 
قرار است چه تصمیمی بگیرد، اما امیدوارم در نهایت مسئولان 
فدراسیون یک تصمیم عاقلانه بگیرند. ما زمان زیادی تا مرحله 
بعدی مسابقات مقدماتی جام جهانی در پیش نداریم و طبیعتا 
انتخاب یک مربی جدید می تواند چالش های خاص خود را به همراه 
داشته باشد. طبیعتا مربی جدید به زمان زیادی نیاز دارد تا با 
خصوصیات بازیکنان تیم ملی و شرایط فوتبال ایران آشنا شود که 
ما این زمان را در اختیار نداریم. وی در ادامه با تمجید از عملکرد 
دراگان اسکوچیچ خاطرنشان کرد: ما شرایط سختی در مسابقات 
این مرحله داشتیم، ولی به خوبی توانستیم با چهار برد پیاپی به 
مرحله بعد برویم. دراگان در هفت بازی که هدایت تیم ملی را 
برعهده گرفت هفت پیروزی به دست آورده و طبیعتا عملکرد او 
قابل قبول بوده است. فکر می کنم در حال حاضر بهترین گزینه برای 
هدایت تیم ملی اسکوچیچ است، چون او شناخت کاملی از تیم ملی 

به دست آورده و بازیکنان هم ارتباط خوبی با این مربی دارند. 

 مهاجم تیم ملی فوتبال لهستان به نخستین بازیکن در تاریخ 
فوتبال این کشور تبدیل شد که توانسته در سه یورو پیاپی گلزنی کند. 
جدال تیم ملی فوتبال لهستان و اسپانیا با تساوی یک بر یک به پایان 
رسید. روبرت لواندوفسکی تک گل لهستان را در دقیقه ۵۴ به ثمر 
رساند. لواندوفسکی نخستین بازیکن در تاریخ لهستان است که توانسته 
در سه یورو پیاپی )۲۰۱۲، ۲۰۱۶  و ۲۰۲۰( گلزنی کند. کاپیتان 

تیم ملی فوتبال لهستان همچنین در ۴۸ بازی ملی 
توانسته ۵۴ گل به ثمر رساند. تساوی برابر اسپانیا 
تنها امتیازی است که لهستان به دست آورده است 
تا در قعر جدول رده بندی این گروه قرار گیرد و 

شانسی برای صعود نداشته باشد.
  مهاجم تیم ملی فوتبال ولز از 

رابطه بسیارخوب با آنچلوتی سخن 
به میان آورد و تاکید کرد که 
دوست دارد باردیگر زیرنظر این 
مربی در رئال کار کند. گرت بیل 
فصل قبل را به صورت قرضی 

در تاتنهام بازی کرد. بیل بازیکن 
رئال مادرید است و می تواند باردیگر 

زیرنظر آنچلوتی با این تیم کار کند. این 
بازیکن ولزی قبل از رویارویی با ایتالیا 
در رقابت های یورو درباره آنچلوتی 
گفت: من رابطه بسیارخوبی با کارلتو 
دارم. او مربی بزرگی است و می تواند با 
رئال باردیگر نتایج درخشانی کسب 
کند. دوست دارم که باردیگر زیرنظر 
او بازی کنم. او درباره بازی حساس 
برابر ایتالیا افزود: می خواهیم که برابر 
ایتالیا هم به پیروزی برسیم تا با اقتدار 

و صدرنشینی راه مرحله بعد شویم. 
بازی کردن در یک هشتم آن هم در 
ومبلی زیبا خواهد بود. ما یک پیروزی 
و یک تساوی به دست آورده ایم و 
اکنون اعتمادبه نفس لازم را داریم و 
قطعا این اعتمادبه نفس برابر ایتالیا هم 
به ما کمک خواهد کرد. در این گروه 
تیم ملی ایتالیا با ۶ امتیاز در صدر قرار 

دارد و ولز هم با ۴ امتیاز دوم است.

بینالملل

رئیس فدراسیون تاکید دارد که اهمیت تیم ملی فوتسال کمتر 
از تیم ملی فوتبال برای ما نیست و در این مسیر از هیچ کمک و 

حمایتی دریغ نخواهیم کرد.
شهاب  الدین عزیزی خادم در حاشیه تمرین تیم ملی فوتسال  تیم ملی 

حاضر شد و اظهارداشت: خیلی خوشحالم که در کنار شما 
هستم. به خاطر حضور تیم ملی فوتبال در مرحله دوم انتخابی 
جام جهانی قطر نتوانستم در کنار شما باشم، اما مهرداد سراجی، 
عضو هیات رئیسه و رئیس کمیته به همراه کادرفنی تمام مسائل 

را با جدیت پیگیری می کنند. وی ادامه داد: با توجه به 
برگزاری مقدماتی جام جهانی از بحث فوتسال غافل 

نشدیم. حضور سراجی در کنار شما عزیزان دال بر 
این مدعاست و با پیگیری مستمر ایشان 
خیالمان از این بابت راحت است. امیدوارم 
بتوانیم با یک برنامه ریزی مسنجم، حضوری 
موفق و پرقدرت در مسابقات جام جهانی 

داشته باشیم.
  بین الملل

عزیزی خادم با اشاره به حضور تیم ملی در 
ژاپن گفت: با برنامه هایی که در کمیته فوتسال 
در نظر گرفته شده، تیم ملی با بالاترین سطح 

آمادگی عازم جام جهانی خواهد شد. فدراسیون در حال پیگیری 
و برنامه ریزی جهت حضور تیم ملی در ژاپن است. خودم نیز در 
ژاپن کنار شما هستم. مطمئنم تیم ملی فوتسال با راهبردی که 
فدراسیون دارد، برنامه ریزی دقیقی در این راه انجام خواهد داد. 
اهمیت تیم ملی فوتسال کمتر از تیم ملی فوتبال برای ما نیست 
و در این مسیر از هیچ کمک و حمایتی دریغ نخواهیم کرد. وی 
افزود: تیم ملی فوتسال در رنکینگ جهانی در بالاترین سطح قرار 
دارد. به حول و قوه الهی کاری که ما باید در خصوص پشتیبانی 
انجام خواهیم دهیم. با توافقی که با مدیران آل اشپورت در منامه 
داشتم، مقرر شد تیم ملی با البسه این برند در مسابقات 
شرکت کند. در بخش دیگری از این توافق موضوع البسه 
تیم های بانوان بود که آن هم مورد توافق دو طرف 
قرار گرفت. امیدوارم این اردوها 
مثمرثمر باشد. تیم ملی فوتسال 
در جام جهانی برای کسب مقام 
می رود. امیدوارم یکبار دیگر 
قدرت تیم ملی به رخ جهانیان 

بکشیم.
 لیگ برتر  فوتسال 

عزیزی خادم با اشاره بـــه 
حمایت همه جانبه از تــیم مــلی فوتسال 

تصریح کرد: فدراسیون  فعلی حمایت همه جانبه از فوتسال را در 
دستور کار دارد و در این راه برنامه ریزی دقیقی انجام دادیم. در 
هیات رئیسه فدراسیون تشکیل تیم ملی »ب« فوتسال را مصوب 
کردیم و این تیم می تواند پشتوانه ما در آینده باشد. ما همین کار 
را هم در تیم ملی جوانان بانوان انجام دادیم. باید از تمام ظرفیت 
بازیکنان استفاده کنیم. فدراسیون تمام قد در کنار تیم ملی 
فوتسال است. از نظر پاداش و امکانات حتما برنامه ریزی خواهیم 
کرد، هرجا که نیاز باشد، کمی و کاستی وجود داشته باشد، حتما 
به آن می پردازیم. رئیس فدراسیون اضافه کرد: لیگ برتر فوتسال 
به صورت حرفه ای برگزار می شود. امیدوارم همانطور که در تیم ملی 
فوتبال لژیونر زیادی داریم، در فوتسال هم این اتفاق بیفتد. در تیم 
فوتبال بزرگسالان نکته ای که باعث خوشحالی ما بود، این است 
که به نسبت ادوار گذشته، نگاه تمام بچه های تیم ملی حرفه ای 
است. باید این فضا را هم در فوتسال جا بیندازیم چرا که این نکته 
برای ما خیلی مهم است. حیف است که فوتسال ما به عنوان یکی 
از بهترین تیم های دنیا نتواند لژیونرهای بیشتری داشته باشد.  

آرزوی بهترین ها را برای تک تک شما دارم.
  امکانات

عزیزی خادم با اشاره به کمپ تیم های ملی در استان کرمان 
افزود: تفاهمنامه ای بین فدراسیون و این استان منعقد شده 
که تمام تیم های ملی از جمله فوتبال، فوتسال آقایان و بانوان از 
امکانات آنجا به نحواحسن استفاده کنند. رئیس فدراسیون گفت: 
در این سه ماهه ای که تا آغاز جام جهانی لیتوانی داریم، حضور 
مسئولان فدراسیون و حمایت ها مطمئنا قوی تر و پررنگ تر 
می شود. تیم ملی فوتسال برای ما خیلی مهم است و قطعا به اعتبار 
فدراسیون فوتبال اضافه می کند. این نکته بسیار مهمی است و 

فدراسیون به این موضوع به درستی اشراف دارد.

شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال:

ازفوتسالحمایتهمهجانبهمیکنیم

احمد مددی، مدیرعامل استقلال درباره وضعیت این روزهای این 
باشگاه و حواشی ایجاد شده صحبت هایی را انجام داد. وی اظهارداشت: 
در ابتدا باید بگویم که متاسفانه از سکوت و صبوری من سوءاستفاده 
شده است. از بی انصافی مجیدی تعجب می کنم. همه ما عضو خانواده 
بزرگ استقلال هستیم و برای اعتلای آن تلاش می کنیم. مجیدی 
بداند هیچکس بزرگتر از استقلال نیست. مدیرعامل استقلال تاکید 
کرد:  هیچ کس حق ندارد دیگری را ناعادلانه قضاوت کند. رفتارهای 
آقای مجیدی ناپایدار و بی ثبات است و باید این رویه اصلاح شود. 
مجیدی همه را مورد عتاب و توهین قرار می دهد؛ در حالی که در 
جایگاهی که قرار دارد، باید مراقب رفتارش باشد. آقای مجیدی باید 

به فکر تیم باشد. با توهین به هیچ تیمی امتیاز نمی دهند. وی ادامه 
داد: میلیچ به همراه وکیلش قراردادی را به استقلال پیشنهاد داده، 
اگر قراردادش امضا شود، خسارت میلیون دلاری برای استقلال رقم 
می خورد. زیربار چنین چیزی نمی روم. مدیرعامل استقلال عنوان کرد: 
دلیل اصرار عده ای به تمدید قرارداد میلیچ، ناآگاه بودنشان است. اخیرا 
هم گفته اند که پول MRI این بازیکن را نداده ایم. خوب مگر فاکتوری 
ارائه دادید و پرداخت نکردیم؟ همه اطلاع دارند در بیش از یکماه اخیر 
و به دلیل اتفاقی که برای رئیس هیات مدیره افتاد، کلیه حساب های 
باشگاه به دلیل نبود امضای دوم با مشکل مواجه شد که به تازگی این 
موضوع مرتفع شده است.  مددی افزود: همه آقایان دوستدار استقلال 

باید سهم خویش در حل مشکلات را ادا کنند و کمک حال این تیم 
مردمی باشند. کمترین انتظار و توقع این است که اگر کمک نمی کنید، 
نمک بر زخم ها هم نپاشید.  وی گفت: من با کارگزار محترم قرار بود 
جلسه ای داشته باشم تا پول جدیدی خارج از تعهد کارگزار به تیم 
تزریق شود ولی پست اینستاگرامی مجیدی، همه برنامه ریزی ها را 
به هم زد. آقای مجیدی باید بین کار فنی و پرداختن به حواشی یکی 
را انتخاب کند. این رفتارها قطعا به استقلال ضربه می زند. مدیرعامل 
استقلال اظهارداشت: در این مدت صبوری کردم و در صورت ادامه 
این فضا، از طریق ابزارهای انضباطی باشگاه برخورد قانونی می کنم. نه 
من، بلکه هیچ مدیرعاملی تحمل سیاه نمایی شرایط از سوی مجموعه 
خودش را ندارد. مجیدی هر وقت بخواهد می توانیم باهم بنشینیم و 
با صحبت، سوءتفاهمات و مشکلات را برطرف کنیم. مطمئنا فضای 
اینستاگرام جای خوبی برای حل مشکلات نیست و اگر به حرف زدن 

باشد، من هم حرفی برای گفتن دارم.

مددی، مدیرعامل استقلال:

رفتارهای»مجیدی«ناپایداروبیثباتاست

آرمان ملی: دیدار سوپرجام روزگذشته بین تیم های تراکتور و 
پرسپولیس در ورزشگاه آزادی برگزار شد. تقابل شاگردان گل محمدی 
و خطیبی با برتری یک بر صفر پرسپولیس به پایان رسید تا این تیم 

چهارمین قهرمانی سوپرجام را به نام خود ثبت کند.
 نیمه اول

دقیقه ۲ آفساید عیسی آل کثیر مهاجم پرسپولیس اعلام شد. دقیقه 
۳ خطای بازیکن تراکتور روی هافبک پرسپولیس اعلام شد. دقیقه 
۴ شوت مهدی ترابی به سر عباس زاده برخورد کرد. خطای مشکوک 
بازیکن پرسپولیس روی نریمان جهان اعلام نشد تا رسول خطیبی به 
داور اعتراض زیادی کند. دقیقه ۱۰ پرسپولیسی ها موقعیت خوبی 
را از دست دادند. دقیقه ۱۴ داور به سود پرسپولیس خطا گرفت که 
این موضوع با اعتراض خطیبی همراه شد. دقیقه ۱۵ پرسپولیس به 
گل رسید، اما داور این صحنه را خطا اعلام کرد. دقیقه ۱۶ مهدی 
تیکدری موقعیت تک به تک از دست داد. دقیقه ۱۸ شوت نوراللهی 
به کرنر رفت. دقیقه ۲۰ خطای بوحمدان روی ترابی اعلام شد. ضربه 
آقایی در این دقیقه از بالای دروازه تراکتور به بیرون رفت. دقیقه ۲۱ 
عباس زاده موقعیت خوبی را از دست داد. دقیقه ۲۴ شوت بوحمدان 
از بالای دروازه پرسپولیس به بیرون رفت. دقیقه ۲۶ خطای مشکوک 
به پنالتی در محوطه تراکتور رخ داد، اما داور دستور به ادامه بازی داد. 

دقیقه ۲۷ ارسال عباس زاده به نریمان جهان نرسید. دقیقه ۳۰ داور ۳ 
دقیقه وقت استراحت اعلام کرد. عیسی آل کثیر دچار مصدومیت جزئی 
شد. دقیقه ۳۵ حمله پرسپولیسی ها به کرنر ختم شد. دقیقه ۳۸ خطای 
نریمان جهان روی کنعانی زادگان اعلام شد. دقیقه ۴۰ خطای عالیشاه 
روی خانزاده اعلام شد. دقیقه ۴۴ قادری خطای خشنی روی »لک« 
انجام داد. ۲ دقیقه وقت اضافه برای نیمه اول اعلام شد. ضربه کاشته 
عالیشاه را اخباری دفع کرد. نیمه نخست این دیدار با نتیجه تساوی 

بدون گل به پایان رسید.
 نیمه دوم

حیدر بهاروند، منصور قنبرزاده و شهاب الدین عزیزی خادم در 
ورزشگاه آزادی حاضر شدند. دقیقه ۵۰ شوت فنی پهلوان از بالای 
دروازه تراکتور به بیرون رفت. دقیقه ۵۲ آل کثیر موقعیت خوبی از 
دست داد و در ادامه سعید آقایی کارت زرد گرفت. دقیقه ۵۳ شوت 
زمینی تیکدری خطرناک از کنار دروازه به بیرون رفت. دقیقه ۵۹ 
پرسپولیس موقعیت خوبی را از دست داد، اما در ادامه عیسی آل کثیر 
گل اول سرخپوشان را به ثمر رساند. دقیقه ۶۳ خطای هافبک تراکتور 
روی عالیشاه اعلام شد. اعضای کادرفنی تراکتور در این صحنه به داور 
اعتراض کردند. در این دقایق مسعود سلطانی فر، وزیر ورزش وجوانان در 
ورزشگاه آزادی حاضر شد. مهدی تیکدری هافبک تراکتور به دلیل خطا 

روی بازیکن پرسپولیس اخراج شد. دقیقه ۸۱ شهریار مغانلو کارت زرد 
گرفت. دقیقه ۸۲ توپ در موقعیت آفساید به بازیکن پرسپولیس رسید. 
دقیقه ۸۵ ضربه سر عبدی با واکنش اخباری راهی کرنر شد. دقیقه ۸۶ 
شوت عباس زاده به بیرون رفت. این دیدار با نتیجه یک بر صفر به سود 
پرسپولیس به پایان رسید و شاگردان گل محمدی برای چهارمین بار 

متوالی سوپرجام ایران را فتح کردند.
  قضاوت 

۲ کارشناس داوری معتقدند داور دیدار پرسپولیس و تراکتور در 
سوپرجام فوتبال ایران، قضاوت خوبی را در این دیدار داشت. حیدر 
سلیمانی در خصوص قضاوت »صفایی« در دیدار پرسپولیس و 
سوپرجام گفت: داوری بسیارخوب بود و البته کم صحنه بودن بازی 
به این موضوع کمک کرد. کارت زردهای داور درست بود و حتی او 
می توانست در دقیقه ۶۹، به بازیکن تراکتور کارت زرد دهد؛ اما بازی 
را مدیریت کرد. در صحنه اخراج تیکدری، کمک داور دوم بسیارخوب 
عمل کرد و به داور کمک کرد تا تصمیمش را اصلاح کند و به برخورد 
شدید بازیکن تراکتور با سعید آقایی، کارت قرمز نشان دهد و به درستی 

تیکدری را اخراج کند.   
   نشست خبری  »خطیبی«   

پس از پایان این دیدار، نشست خبری رسول خطیبی، سرمربی تیم 
تراکتور برگزار نشد و اعضای این تیم در حالی که پرسپولیسی ها در 
داخل زمین جشن قهرمانی گرفته بودند، ورزشگاه آزادی را ترک کردند. 

  نشست خبری گل محمدی 
یحیی گل محمدی بعداز قهرمانی تیمش در سوپرجام فصل ۹۹-۹۸  
در نشست خبری شرکت نکرد. حمید مطهری در نشست خبری 
اظهارداشت: به هواداران پرسپولیس تبریک می گویم. قبل از بازی 
گفتم دوست دارم جام را در تهران نگه داریم. این جام تقدیم به همه 
هواداران خوب ماست. وی افزود: در نیمه اول مثل همیشه نبودیم با 
وجود آنکه موقعیت برای گلزنی داشتیم. دلیل این اتفاق دوری بازیکنان 
از تمرین تیمی بود. بازیکنان و حتی یکی از مربیان ما در اردوی تیم ملی 
حضور داشتند و به همین دلیل تیم ما ۲تکه  شده بود. در این ۲-۳ روز که 
وقت داشتیم سعی کردیم بچه ها را خوب ریکاوری کنیم و خداراشکر 
که توانستیم از کانال های کناری که شگرد تیم ماست، استفاده کنیم. 
مربی پرسپولیس تاکید کرد: موقعیتی به تراکتور ندادیم و جا دارد به 
هواداران و تک تک اعضای تیم تبریک بگویم. تیم ما در این بازی خوب 
کار کرد و مثل همیشه با ثبات خودش را نشان داد. وی در خصوص 
اینکه با این قهرمانی انگیزه بازیکنان تیمش کم نمی شود؛ گفت: 
پرسپولیس همیشه ژن و DNA قهرمانی دارد و این موضوع در خون 
بازیکنان پرسپولیس است. این بازی نه تنها انگیزه ما را کم نمی کند؛ 

بلکه بچه های ما متعهدانه برای قهرمانی لیگ برتر تلاش خواهند کرد.

ابراهیم  قاسمپور: 
حضور مجدد 

»کی روش«   در 
تیم ملی اشتباه است! 

با پیروزی مقابل »تراکتور« ثبت شد

پوکر پرسپولیس در سوپرجام
سیدمهدیسیدصالحی

کارشناس  فوتبال 


